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House of Animals Foundation 
Postbus 14647 
1001 LC Amsterdam 

 

Doetinchem, 18 maart 2024 

Betreft: Nancy S. 

Weledele, 
 
Naar aanleiding van uw schriftelijke vragen, wil ik u, namens Nancy S., hierna te noemen ``cliënte``, onder 
groot protest navolgend informeren. Op al uw vragen wil en kan ik antwoorden ‘’ kom met ons praten’’. 
 
Allereerst wil ik, namens cliënt, bij deze stipuleren dat alle ingediende onderliggende stukken, inclusief bijlage(n) 
gaande de procedure door mij, namens cliënt, herroepen danwel stilzwijgend gewijzigd- als woordelijk herhaald en 
ingelast dienen te worden beschouwd. Alsook alle voorgaande mondelinge informatie uitwisseling gaande de 
procedure door mij, namens cliënt, herroepen danwel stilzwijgend gewijzigd- als woordelijk herhaald en ingelast 
dienen te worden beschouwd.  
 
Gaarne doen wij u de gronden gedurende de procedure mondeling toelichten, derhalve verzoek ik u ons een afschrift 
te doen toekomen van alle onderliggende stukken. Cliënte is niet in de gelegenheid gesteld om de stukken te 
ontvangen en zich te kunnen verweren tegen deze vermeende klachten, daar de stukken niet zijn uitgereikt. 
 
De afgelopen periode is er regelmatig telefonisch, app en mailcontact geweest over een onderzoek dat Stichting House of Animals Foundation 
(hierna: House of Animals) is gestart naar de handelswijze van ‘Pomeranian Amsterdam’. House of Animals heeft een groot aantal klachten en 
meldingen ontvangen over ‘Pomerianan Amsterdam’.  
In het kader van hoor en wederhoor hebben wij gevraagd om een interview, maar dat heb jij, om jouw moverende redenen, afgewezen. Om ons 
onderzoek, op een voor alle partijen zo goed mogelijke wijze, af te ronden, hebben wij een aantal vragen voor jou, waarop jij hopelijk schriftelijk 
wilt reageren. 
 
In het kader van het door u gestelde hoor en wederhoor heb ik u herhaald (schriftelijk en woordelijk) aangegeven dat 
mijn cliënte in hoge mate bereidt is en was om u te woord te staan, cliënte wil hier enkel geen camera bij maar stemt 
volledig in met geluidsopname. Om inhoudelijk te kunnen antwoorden verzoek ik u uw ontvangen klachten en/of 
meldingen te concretiseren opdat ik weet over wie, wat en welke klachten dit betreffend is. Alsook het begrip 
‘’groot’’ in uw vraagstelling te veel vrijheid voor interpretatie toelaat. Kunt u mij in exacto aangeven hoeveel 
klachten, van wie en waarover u het heeft. 
 
Vooropgesteld is cliënte erg blij dat er organisaties zijn, die zich inzetten voor het welzijn van dieren. 
 
1. Op de website van ‘Pomeranian Amsterdam’ staat:  

“Fokken doe ik echt puur hobbymatig vanuit mijn liefde voor Pomeranians en dus slechts af en toe wanneer we een mooie match hebben 
met een van onze dek reuen.” 
Hoe veel nestjes per jaar heeft ‘Pomeranian Amsterdam’ gemiddeld? 
 
Namens mijn cliënte heb ik u het voorstel gedaan om tot een mondeling onderhoud te komen en de situatie bij 
cliënte ‘’met eigen ogen te komen bekijken’’ en vol enthousiasme door de hondjes te worden begroet. 
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Cliënte staat volledig achter de tekst op de website. Er is geen sprake van structureel fokken, zij is financieel 
geenzins afhankelijk van deze inkomsten. Het aantal jaarlijkse nestjes is afhankelijk van loopsheid en/of een 
eventuele bevruchting. Ook moet het qua tijdsbestek uitkomen, het is nooit een verplichting. 
 

2. Wij hebben meldingen gekregen van mensen die bij ‘Pomeranian Amsterdam’ een pup hebben gekocht of die als pleeg/gast gezin honden 
van ‘Pomeranian Amsterdam’ hebben. Uit de meldingen blijkt dat een deel van de pups niet van eigen fok is, maar uit het buitenland komt.  
Dit wordt niet op de website gemeld. 
Klopt het dat ‘Pomeranian Amsterdam’ pups uit o.a. Wit-Rusland en Rusland importeert?  
 
Ook mijn cliënte ziet veel zieke pups en hoort verschrikkelijke verhalen over broodfokkers, zij zegt hierover; ‘’ 
Omdat ik een hele goede naam heb, komen gedupeerde vaak uit bij mij met hun verhaal. Mensen die net een 
pupje verloren hebben en de kinderen ontroostbaar zijn, willen vaak snel weer een ander hondje. Als ik geen 
nestje heb, kan ik via zeer betrouwbare contacten soms bemiddelen. Elke koper weet dan zelfstandig de 
herkomst. 

 
3. Zoals we hiervoor al aangaven, hebben wij ook klachten en meldingen van zgn. pleeggezinnen/gastgezinnen gekregen. Wat is de reden dat 

er met pleeggezinnen/ gastgezinnen wordt gewerkt? En wat is de werkwijze hierbij? 
 

Namens mijn cliënte kan ik inhoudelijk niet reageren zolang u niet duidelijk verwoord wat een vermeende klacht 
of melding inhoud, en kan ik daar ook geen toelichting op geven. Het bevreemd mijn cliënte dat gast- 
pleeggezinnen zich bezwaren, omdat de gast-pleeggezinnen uitsluitend personen uit haar directe omgeving 
betreffen en zich niemand bij haar gemeld heeft. Denk hierbij aan een handje vol goede vrienden en familie. 
Cliënte kiest er voor om met gast-pleeggezinnen te werken zodat ieder hondje de juiste -en voldoende aandacht 
krijgt, alsook de Gast-pleeggezinnen het genot kunnen ervaren van een hondje. Naast de passie voor haar hobby, 
heeft zij een fulltime baan. Gast-pleeggezinnen betalen geen aanschafkosten (verschil tussen bezit en 
houderschap, Titel 5, Boek 3 B.W. ev). In ruil daarvoor nemen zij een deel van de houderschapskosten op zich. 
Vachtonderhoud regelt cliënte elke 4 weken en cliënte blijft de conditie en gezondheid van de hondjes 
monitoren. Gast-pleeggezinnen melden een loopsheid, waarna zij met elkaar en vooral in het belang van het 
hondje beslissen, of een eventuele zwangerschap wenselijk is. In het geval van een gezamenlijk positief oordeel, 
kijken ze na 30 dagen via een echo of er een bevruchting heeft plaatsgevonden. Een eventuele bevalling vind 
plaats bij cliënte en pups blijven bij haar tot dat ze sterk genoeg zijn en het (medisch) verantwoord is om te 
verhuizen. Hierna gaat de moeder vaak terug naar het gast-pleeggezin. 

 
4. Welke documenten verstrekt ‘Pomeranian Amsterdam’ aan de koper van een pup dan wel een pleeg/gastgezin?  

Wij krijgen namelijk signalen dat niet voor alle pups een paspoort wordt verstrekt, maar alleen een vaccinatieboekje.  
 
Waar u veelvuldig over ‘’klachten’’ spreekt, begint u nu over ‘’signalen’’, dit wekt op zijn minst de schijn dat u met 
een fishing expedition bezig bent om cliënte tot uitspraken te verleiden. Cliënte stelt hierover dat iedere pup 
krijgt een paspoort en een vaccinatieboekje. Indien u bedoelt dat niet elk gast-pleeggezin dit paspoort meekrijgt 
kan dit juist zijn, het zijn en blijven de hondjes van mijn cliënte (juridisch verschil tussen bezit en houderschap, 
Titel 5, Boek 3 B.W. ev). 

 
5. Als het gaat om de documentatie van de pups hebben wij ook klachten over het verstrekken van stambomen. Wat is hierbij de werkwijze 

van Pomeranian Amsterdam? 
 
Namens cliënte verzoek ik u uw klachten te concretiseren en inhoudelijk uw klachten te formuleren. Elke pup die 
bij mijn cliënte wordt geboren heeft een stamboom. De koper krijgt deze vanzelfsprekend mee. 
 

6. Een importeur/handelaar van honden uit het buitenland heeft een aantal wettelijke registratieverplichtingen, zoals, bijvoorbeeld, m.b.t. 
TRACES en de RVO-datadank. Wij hebben klachten gekregen dat dit niet volgens de wettelijke eisen gebeurt. Wat is de handelswijze van 
‘Pomeranian Amsterdam’ hierin?  
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‘’Een importeur/handelaar’’ Hiermede impliceert u in sturende vraagstelling dat cliënte importeur/handelaar is, dit 
wekt op zijn minst de schijn van vooringenomenheid. 
Als cliënte een zeldzame bemiddeling doet in de aankoop van een hondje monitort cliënte dit proces. Een 
dierenarts naar vrije keuze zorgt voor alle noodzakelijke handelingen, zoals een gezondheidsverklaring en een EU 
paspoort. 
 

7. Er zijn meerdere klachten over bij pups geconstateerde erfelijke ziektes als Syringomyelie (SM) en Chiari-Malformatie (CM), maar ook 
Blackindesease. Daarbij moesten een aantal pups, volgens melders, geholpen worden aan een patella luxatie. 
Op de website van ‘Pomeranian Amsterdam’ staat vermeld: “Sinds 2021 hebben Melissa Tuinier van Real Gipsy Poms en ik onze krachten 
gebundeld om elkaar te versterken en aan te vullen waar nodig. Hierdoor hebben wij nu 3 prachtige dekreuen, die SM/CM-vrij en Patella 
vrij zijn.” Wat is de handelswijze van ‘Pomeranian Amsterdam’ als het gaat om het voorkomen van en controleren op erfelijke ziektes die 
veel voorkomen bij Pomerianen? 
 
Bovenstaand benoemt u ‘’meerdere’’ klachten zonder inhoudelijk concreet te maken hoeveel dit betreft. Het 
spreekt voor zich dat cliënte er alles aan doet om zelf -of samen met de co ouder, elk hondje gezond ter wereld te 
brengen en gezond te houden. Denk hierbij onder meer aan herhaaldelijk periodiek testen. 
 

 
8. Klopt het dat alle pups die verkocht worden contant moeten worden betaald? Van alle mensen die wij hebben gesproken, gaf iedereen aan 

dat ze contant moesten betalen, geen betaalbewijs en ook geen koopovereenkomst kregen. Zo ja, wat is hier de reden voor? 
 

Gaarne verzoek ik u deze vraag te concretiseren, daar het voor mij, alsook mijn cliënte niet navolgbaar is over wie 
en welke hondjes u deze vraag stelt, het kan voorkomen dat hondjes contant (aan)betaald mogen worden.  

 
9. Werkt Pomerianan Amsterdam met een vaste dierenarts? Zo ja, wat is de werkwijze van deze dierenarts als het gaat om het verstrekken 

van paspoorten en het zetten van entingen?  House of Animals heeft hierover namelijk ook klachten gekregen. 
Cliënte werkt in basis met een vaste dierenarts, naar ik verwacht hetzelfde als u en cliënte dat met een huisarts, 
tandarts en zelfs gynaecoloog doen. Kopers bepalen uiteraard zelf welke dierenarts zij bezoeken. Over de 
werkwijze van de dierenarts, verwijs ik u door. Hij kan desnoods zelf toelichten wat zijn werkwijze is en de 
vermeende klachten adresseren.  

Wij hopen dat het je lukt om voor 15 maart a.s. een reactie te geven. 

Alvast bedankt voor de moeite! 
 
Het bestuur van Stichting House of Animals Foundation, 
Namens deze, 
 
Sandra Janssen, 
Onderzoeker bij het team Investigations 

 
 
 
Met achting, en van harte 
 
Mr. R. van Iperen, jurist 

 


